
PROTOKOLNrX/2011

zobrad X SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 30 wrzesnia 2011 r.

Otwarcia obrad X Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodniczacy
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy
14 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6ryrn Rada moze obradowac i
podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast$pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczynski,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor Gminnego Zespolu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 - Pani Bozena Wilczek,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Kolbieli - Pani Agata Michalczyk,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
W Czlek6wce - Pani Matgorzata Szostak,

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Ka_tach - Pani Renata Rosloniec,

- Radna Powiatu Otwockiego - Pani Aneta Bartnicka,
- Radny Powiatu Otwockiego - Pan Grzegorz Michalczyk,
- Kierownik Posterunku Policji

w Kolbieli - Pan Mariusz Kilim,
- soltysi wedlug zal^czonej listy

oraz mieszkancy.

Przewodniczaey powital przybylych i przedstawil proponowany porz^dek obrad.

Proponowany porzadek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj$cie proponowanego porzajiku obrad.
3. Sprawozdanie W6jta Gminy z dzialalnosci miedzysesyjnej.
4. Przyj^cie protokolu z obrad IX Sesji Rady Gminy Kolbiel.
5. Podj^cie uchwal w sprawie :

- zmian w budzecie Gminy na rok 2011;
- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017;
- powotania dla solectwa Antoninek inkasenta podatku rolnego , lesnego,

od nieruchomosci i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso;
- przedluzenia czasu obowiazywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego

zaopatrzenia w wode_ oraz zbiorowego odprowadzania sciek6w;
- przystapienia do sporzajdzenia zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania

Przestrzennego Gminy Kolbiel dla cz$sci teren6w wsi Czlek6wka, Skorupy,
Wladzin, Rudno i Rudzienko;
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- utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Katach;
- utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej

im. Kawaler6w Orderu Usmiechu w Rudzienku;
- zasad udzielania i rozmiaru obnizek tygodniowego obowia^zkowego wymiaru godzin

dydaktycznych dyrektor6w i wicedyrektor6w szk61 i przedszkoli;
- okreslenia tygodniowego obowiazkowego wymiaru zaj^c nauczycieli nie wymienionych

w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982- Karta Nauczyciela;
- udziatu Gminy Kolbiel w realizacji projektu ,, Indywidualizacja nauczania uczni6w

Klas I-III w gminie Kolbiel", w ramach Programu Operacyjnego
Kapital Ludzki 2007-2013, Priorytet IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji
w regionach, Dzialanie 9.1 Wyr6wnanie szans edukacyjnych i zapewnienie
wysokiej jakosci uslug edukacyjnych swiadczonych w systemie oswiaty, Podziatania
9.1.2 Wyr6wnanie szans edukacyjnych uczni6w z grup o utrudnionym dost^pie
do edukacji oraz zmniejszenie r6znic wjakosci uslug edukacyjnych.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania,
8. Zamkni^cie obrad.

Przewodnicza^cy poinformowal, ze proponowane jest zmiana porzajdku obrad. Dodanie do
pkt. 5 Podj$cie uchwal projektu uchwaly w sprawie:
zabezpieczenia srodk6w fmansowych na realizacj? zadania ,,Przebudowa drogi gminnej w
S$pochowie nr 270412W" realizowanego w ramach ,,Narodowego Programu Przebudowy
Dr6g Lokalnych - Etap II. Bezpieczenstwo - Dost$pnosc - Rozw6j 2012 - 2015".

Przewodnicza^cy zapytal czy sa^jakies inne uwagi lub wnioski do proponowanego porz^dku
obrad.

Przewodnicza^cy poddat pod gtosowanie dodanie do pkt.5 porz^dku obrad Podj$cie uchwal,
projektu uchwaly w sprawie: zabezpieczenia srodk6w fmansowych na realizacj? zadania
,,Przebudowa drogi gminnej w S$pochowie nr 270412W" realizowanego w ramach
,,Narodowego Programu Przebudowy Dr6g Lokalnych - Etap II. Bezpieczenstwo
Dost^pnosc - Rozw6j 2012 - 2015".
Za przyJQciem zmiany glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si$
- nie bylo,
Zmiana porza,dku obrad polegaja^ca na dodaniu do pkt.5 porzadku obrad Podj^cie uchwal,
projektu uchwaly w sprawie: zabezpieczenia srodk6w fmansowych na realizacj? zadania
,,Przebudowa drogi gminnej w Se_pochowie nr 270412W" realizowanego w ramach
,,Narodowego Programu Przebudowy Dr6g Lokalnych - Etap II. Bezpieczenstwo
Dostej3nosc - Rozw6j 2012 - 2015", zostala przyj$ta przy 14 glosach za.

Nast^pnie Przewodnicz^cy przedstawil zmieniony porz^dek obrad.

Przewodniczaj;:y poddal pod glosowanie zmieniony porzt[dek obrad.
Zajego przyj^ciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq,cych si$ -
nie byto. Porzqdek obrad zostal przyj^ty przy 14 gtosach za .

Realizuj^c pkt 3 porzqdku obrad W6jt Gminy Pan Adam Budyta przedstawil
sprawozdanie z dzialalnosci mi^dzysesyjnej.

llipca W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z dyrektorami plac6wek oswiatowych.
Tematem spotkania bylo podsumowanie roku szkolonego 2010/2011 i remonty planowane na
okres wakacji. Podobne spotkanie mialo miejsce przed rozpocze_ciem roku szkolnego.



3 lipca W6jt Gminy uczestniczyl w zjezdzie Gminnego Oddzialu OSP, na kt6rym wybrano
nowy zarzad. Nowym Prezesem Zarzadu Gminnego OSP zostal W6jt Gminy Pana Adam
Budyta, a Komendantem Gminnym OSP Pan Miroslaw Staros.
8 lipca odbylo siê  spotkanie przedstawicieli samorzajdu powiatu otwockiego dotycza^ce
problemu bezpanskich ps6w, na kt6rym gmin? Kolbiel reprezentowala Zast$pca W6jta Pani
Ewa Mazek.
11 lipca zwarta zostala umowa sprzedazy dzialki gminnej na terenach scaIonych na potrzeby
Zakladu Energetycznego Warszawa Teren Oddzial w Mihsku Mazowieckim.
29 lipca W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu z powiatowym komendantem pahstwowej
strazy pozarnej w Otwocku. Tematem spotkania byly potrzeby jednostek OSP
uczestniczaj:ych w krajowym systemie ratownictwa gasniczego oraz dzialania strazy pozarnej
w zakresie pomocy w usuwaniu skutk6w silnych opad6w deszczu.
W6jt Gminy wyrazil nadzieje^ ze OSP Gadka w bieza^cym roku przystaj)i do krajowego
systemu ratownictwa gasniczego.
W6jt Gminy zwr6cil uwag$, ze poza mieszkancami Radach6wki brak jest zainteresowania
mieszkanc6w problemami konserwacji melioracji, kt6rymi Gmina nie moze zaja^c si?
samodzielnie. Mieszkancy Radach6wki na zebraniu wiejskim wyrazili zainteresowanie
odtworzeniem sp61ki wodnej i wytypowali nawet delegat6w do niej.
31 lipca W6jt Gminy mial uczestniczyc w gminnych zawodach pozarniczych oraz festynie w
Glupiance, kt6re nie odbyly si$ z powodu trudnych warunk6w pogodowych. Podzi$kowat
organizatorom tych wydarzen.
10 sierpnia w siedzibie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie W6jt Gminy uczestniczyl w
spotkaniu przedstawicieli samorzajd6w powiatu otwockiego z przedstawicielami Wydzialu
Zarzadzania Kryzysowego Mazowieckiego Urz$du Wojew6dzkiego. Spotkanie dotyczylo
udzielania pomocy osobom dotkni$tym podtopieniami. W6jt Gminy zwr6cil uwag^, ze
uzyskanie srodk6w na przedmiotowa^ pomoc z urz^du wojew6dzkiego jest mozliwe dopiero
po ocenie danego przypadku przez specjalnie powolana^ komisj^. Nie ma mozliwosci
otrzymania zwrotu srodk6w przekazanych na pomoc osobom dotknietym podtopieniami.
21 sierpnia W6jt Gminy uczestniczyl w ,,Biesiadzie Polskiej" w KaJ:ach, uroczystosciach
odpustowo-dozynkowych w Radach6wce oraz przekazaniu sredniego samochodu
pozarniczego Jelcz OSP Sufczyn. W6jt Gminy podzie_kowal za organizatorom tych wydarzeh.
28 sierpnia odbyly si$ Dozynki Gminno -- Parafialne w Kolbieli. W6jt Gminy jako
organizator imprezy podzieJcowal delegacjom wiencowym oraz wsp61organizatorowi ks.
Proboszczowi Janowi Pietrusihskiemu.

W6jt Gminy poinformowal, ze uczestniczyl wraz z Przewodnicza^cym Rady oraz Radnym
Panem Krzysztofem Czajkq,w posiedzeniu Komisji Infrastruktury Rady Gminy Celestyn6w.
Poinformowal, ze radni Gminy Celestyn6w podj^li problem drogi dojazdowej do Siwianki.
Zwr6cit uwag^, ze Gmina Celestyn6w nie zrealizowata w przedmiotowej sprawie
porozumienia zawartego w 2006 roku.

W6jt Gminy poinformowal, ze w okresie mi^dzysesyjnym zostaty zrealizowane nast^puja,ce
inwestycje: zakonczono remont drogi gminnej w Sufczynie, ul. Sienkiewicza i Sp61dzielczej
w Kolbieli, wybudowano wodocicig na terenach scalonych w Kotbieli, powstaly nowe place
zabaw.

W6jt Gminy poinformowal, ze rozpocz^to rozbudow? budynku Szkoly Podstawowej w
Kolbieli oraz o tym, iz w Gadce trwajq. ostatnie prace nad rozbudowa^ kanalizacji.
Przedstawiciel wykonawcy zadania Pan Pawel Warda na spotkaniu z mieszkancami om6wil
kwestie techniczne podla^czen do kanalizacji.

W6jt Gminy zwr6cil si? z prosba^ do soHys6w o wykorzystanie srodk6w z funduszu
soleckiego wyodr^bnionego w budzecie na rok biez^cy.



Realizujac pkt 4 porz^dku obrad Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie przyj^cie
protokolu z obrad IX Sesji.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytat czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie przyj$cie protokot6w z obrad IX Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyj$ciem glosowato 14 radnych, glos6w przeciw nie bylo, glos6w
wstrzymuja_cych si? - nie bylo. Protok6i z obrad IX Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal przyj$ty
przy 14 glosachza.

Reali/uj;(c pkt 5 por/adku obrad pr/yst;jpiono do podj^cia uchwai.

Przewodnicza^cy odczytal uchwal$ Nr X/53/2011 w sprawie: zmian w budzecie Gminy na rok
2011.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Radny Pan Anatol Tkacz zwr6cil uwage, ze proponowany projekt uchwaly zawiera nowe
zdanie w planie budzetu na 2011 r- ,,Remont ul Piaskowej w Kolbieli" za kwot$ 215.000 zl.
Pierwotny budzet zawieral zadanie ,,Remont ul. Kilinskiego, ul. Piaskowej i ul. Zamoyskiego
w Kolbieli" , na kt6re przeznaczono 400,000 zl. W zmianach budzetu przyj^tych w marcu,
maju i czerwcu zadanie to nosilo ta sama^ nazwe^ Na sesji w dniu 30 maja na przedmiotowe
zadanie zmniejszono srodki do 100.000 zh
Zwr6cit uwag^, ze przedmiotowe zadanie przewidziane bylo w Planie Rozwoju Lokalnego na
rok 2013. Stwierdzil, ze takie dzialanie jest sprzeczne z deklaracjami W6jta,
Przewodniczajsego Rady poprzedniej kadencji oraz obecnego Przewodnicz^cego Rady w
poprzedniej kadencji Przewodniczapego Komisji Budzetu, Planowania, Finans6w i Rozwoju
Gminy; o koniecznosci realizacji zadan w kolejnosci wynikaja^cej z Planu Rozwoju
Lokalnego, jako wsp61nie wypracowanego kompromisu. Wyrazil zdziwienie, ze w sytuacji
kiedy zrealizowano 2/3 budzetu na rok 2011 wprowadza sie^ nowe zadanie.
Stwierdzil, ze z wykonania budzetu za I p61rocze 2011 roku wynika, iz niewiele srodk6w
wydano na tzw. biezace utrzymanie dr6g. Nie wykonano niezb^dnych prac na drogach np. w
Bocianie, Gozdzie czy Skorupach.
W zwiazku z powyzszym poinformowal, ze b^dzie proponowal przeniesienie kwoty
115.000 zl z remontuul. Piaskowej w Kolbieli na biezace utrzymanie dr6g. Z czego 10.000 zl
na niezb$dne prace na drogach w Bocianie oraz Nowa Wies - G6zd, a 5000 zl na montaz
przepust6w na drogach Bocian - G6zd i G6zd. Prace te nalezy wykonac przed okresem
zimowym.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadaja^c na uwagi Radnego Tkacz stwierdzil, ze zostala
wykonana dokumentacja techniczna na remont ul. Traugutta oraz ul. Piaskowej i szkoda aby
stracila ona waznosc. Stwierdzil, ze remont ul. Piaskowej nie jest priorytetem, jednak brak
jest srodk6w na remont pozostalych ulic wymienionych w pierwotnej wersji budzetu.
Pierwotnie na remont ulic KHinskiego, Piaskowej i Zamoyskiego w Kolbieli zaplanowano
400.000 zl. Nast$pnie z tego zadania przesunieJx> 300.000 zl na budow$ wodocia_gu i
kanalizacji na terenach scalonych w Kolbieli. Kwota pozostala z tego ostatniego zdania
powraca na remont ul. Piaskowej. Kosztorys remontu ul. Piaskowej opiewa na kwot$



215.000 zl. Poinformowal, ze konieczne jest zabezpieczenie powyzszej kwoty, aby m6c
rozstrzygna_c przetarg na realizacj? zadania pn. remont ul. Piaskowej w Kolbieli.
Zwr6cil uwag$, ze po rozstrzygni$ciu przetargu na powyzsze zadanie moga^ pozostac wolne
srodki. Odnosnie zwi$kszania srodk6w na bieza_ce utrzymanie dr6g stwierdzil, ze bardziej
racjonalejest utwardzac drogi i w ten spos6b zmniejszac srodki na ich bieza_ce utrzymanie.
Zwr6cil uwag$, ze soltysi nie zglaszaja^problem6w z przejezdnoscia^dr6g gruntowych z czego
wnioskuje, ze ich stanjest dobry. Zauwazyl, ze na biezace utrzymanie dr6g jest coraz wi^cej
srodk6w, chocby w ramach funduszu soleckiego. Odnosnie uwag zglaszanych przez Radnego
Tkacz na wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji o koniecznosci poprawy standardu
bieza^cych napraw dr6g gruntowych poprzez ich nawozenie tluczniem i walcowanie,
stwierdzil, ze jest to zbyt kosztowne. Zwr6cit uwag$, ze w bieza^cym roku Solectwo Bork6w
zakupilo 2 wywrotki tlucznia za 5000 zl.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal czy jesli remont ul. Piaskowej nie zostanie wykonany w
biez$cym roku to jego dokumentacja techniczna straci waznosc. Zwr6cil uwag$, ze
niekonsekwencja^ jest, jesli wbrew zapisom Planu Rozwoju Lokalnego dokumentacja
techniczna zostala opracowana wczesniej niz w roku 2011. Zauwazyl, ze pomimo zapewnien
W6jta wydatki na bieza^ce utrzymanie dr6g sq. bardzo male.
Nast$pnie przedstawil poprawk^ do projektu uchwaly Nr X/53/2011 Rady Gminy Kolbiel z
dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie zmian w budzecie na rok 2011 i przekazal j^ w formie
pisemnej Przewodniczajsemu.

Przewodniczaj;:y poddal pod glosowanie poprawk^ Radnego Anatola Tkacz do uchwaly
Nr X/53/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie zmian w budzecie
na rok 2011, kt6ra stanowi zala^cznik nr 1 do protokolu.
Za glosowal 1 radny, 10 radnych glosowalo przeciw, 3 radnych wstrzymalo sie, od glosu.
Poprawka Radnego Tkacz do uchwaly Nr X/53/2011 Rady Gminy Kolbiel z dnia 30
wrzesnia 2011 r. w sprawie zmian w budzecie na rok 2011 zostala odrzucona przy 10 glosach
przeciw.

Przewodniczajsy poddal pod glosowanie uchwale_ Nr X/53/2011 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2011.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych siê  - nie bylo.
Uchwala Nr X/53/2011 zostala przyj$ta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwat$ Nr X/54/2011 w sprawie:
zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r. dotyczacej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.
Stwierdzita, ze w przypadku zmiany przychod6w i rozchod6w koniecznejest dokonanie takze
prognozy fmansowej.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan lub uwag
dotycz^cych projektu uchwaly. Pytan ani uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr X/54/2011 w sprawie: zmian w Uchwale
Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r. dotyczacej Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr X/54/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.



Przewodniczajcy odczytal uchwale^ Nr X/55/2011 w sprawie: powolania dla solectwa
Antoninek inkasenta podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci i okreslenia wysokosci
wynagrodzenia za inkaso; zwr6cil uwag^, iz w uchwale w $ 3 brakuje fragmentu tekstu.

Przewodniczacy zarzadzil przerw? celem opracowania stosownej poprawki.

Radny Pan Kazimierz przedstawit poprawk$ do projektu uchwaly Nr X/55/2011 z dnia 30
wrzesnia 2011 r. w sprawie: powolania dla solectwa Antoninek inkasenta podatku rolnego,
lesnego, od nieruchomosci i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso i przekazal ja^ w
formie pisemnej Przewodnicza^cemu.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie poprawk$ radnego Kazimierza Urbaniak do uchwaly
Nr X/56/2011 z dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie: powolania dla solectwa Antoninek
inkasenta podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci i okreslenia wysokosci wynagrodzenia
za inkaso, stanowiajc^zl^cznik nr 2 do protokolu.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cy si? - nie bylo.
Poprawka radnego Kazimierza Urbaniak do uchwaly Nr X/55/2011 z dnia 30 wrzesnia 2011
r. w sprawie: powolania dla solectwa Antoninek inkasenta podatku rolnego, lesnego, od
nieruchomosci i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso; zostala przyjeta przy 14
glosach za.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale; Nr X/55/2011 w sprawie:
powolania dla solectwa Antoninek inkasenta podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci
i okreslenia wysokosci wynagrodzenia za inkaso; w brzmieniu poprawionym .
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si$ - nie bylo.
Uchwata Nr X/55/2011 zostala przyjeta przy 14 glosach za.

Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr X/56/2011 w sprawie: przedluzenia czasu
obowia^zywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wode_ oraz
zbiorowego odprowadzania sciek6w.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek przedstawiala uzasadnienie do uchwaly.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan lub uwag
dotycz^cych projektu uchwaly.
Pytan ani uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale_ Nr X/56/2011 w sprawie:
przedluzenia czasu obowiazywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w
wode_ oraz zbiorowego odprowadzania sciek6w.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq_cych sie^ - nie bylo.
Uchwala Nr X/56/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwal$ Nr X/57/2011
w sprawie: przystajpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Gminy Kolbiel.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek przedstawiala uzasadnienie do uchwaly. Zwr6cila uwag^ na
obowi^zuj? minimalnej odleglosci od drogi krajowej: 50 m dla zabudowy
jednokondygnacyjnej, 70 m dla zabudowy wielokondygnacyjnej, 200 m dla szpitali,
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sanatori6w i innych wymagajacych szczeg61nej ochrony, dla pozostalych 10 m w terenie
zabudowy i 25 poza terenem zabudowy. Pozostale obiekty to np. smietniki. Stwierdzila, ze
regulacja ta skutkuje nawet utrudnieniami w remontach istniejacych budynk6w.
Podkreslila, ze proponowana uchwala dotyczy tylko teren6w przylegajajsych do dogi krajowej
nr50.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr X/57/2011 w sprawie:
przystajnenia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Kolbiel.
Za glosowalo 14 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr X/57/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Przewodniczacy odczytat uchwal$ Nr X/58/2011 w sprawie:
utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w KaJ:ach.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal czemu tworzone sâ  publiczne punkty przedszkolne w
szkolach w Kaj:ach i Rudzienku, a nie np. w szkole w Czlek6wce, czy zapewnione zostanie
wyzywienie w punktach przedszkolnych oraz co oznacza okreslenie ,,gotowosc szkolna" w
odniesieniu do dzieci w wieku 3-4 lata. Zapytal Skarbnik Gminy co oznacza, ze punkt
przedszkolny finansowany b$dzie z budzetu szkofy w Katach.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska w odpowiedzi radnemu Tkacz stwierdzita, ze
dzialalnosc punktu przedszkolnego w Katach zostanie sfmansowana ze srodk6w budzetowych
przeznaczonych na szkol$ w Katach.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek w odpowiedzi radnemu Tkacz stwierdzita, ze w
punkcie przedszkolnym w KaJ:ach dzieci b^da_ spozywaly wlasne kanapki a szkola zapewni
herbat$. W punkcie przedszkolnym w szkole w Rudzienku moze bedzie dostarczany catering.
Okreslenie ,,gotowosc szkolna" oznacza nabycie umiej$tnosci sprawnosciowych, werbalnych
i emocjonalnych do lepszego funkcjonowania w szkole, kwestie te okreslaja^ tresci
programowe. Dzieci pi^cioletnie odbywaja^ w tym zakresie roczne przygotowanie
przedszkolne.
Poinformowala, ze punkt przedszkolny w K^tach dzialal od pazdziernika 2004 roku do
czerwca 2010 w formie tzw. Klubu Malucha i byl prowadzony w porozumieniu z gminq_
Celestyn6w. Gmina Kolbiel zapewniala media i lokal, gmina Celestyn6w nauczyciela. Z zaj^c
w Klubie Maluch w KaJach korzystalo okoio 20 dzieci.
Punkt przedszkolny w Rudzienku dzialal w roku szkolnyrn 2009/2010 ramach Programu
Operacyjnego Kapital Ludzki r6wniezjako Klub Malucha i uczestniczylo w nim 30 dzieci.
Skutki fmansowe zatrudnienia nauczyciela w punkcie przedszkolnym w Katach zgodnie z
Karta^Nauczyciela w skali miesia^ca wynosza_4.175,00 zl. W kwocie tej uj$to plac^ zasadnicz^
w wysokosci 2.550,00 zl wedhag stawki nauczyciela mianowanego oraz dodatki:

- dodatek stazowy 20 % - 510,00 zl;
- dodatek wiejski - 255,00 zl;
- dodatek mieszkaniowy - 49,00 zl.

Pochodne od wynagrodzenia:
-ZUS,FP,FSS-811,OOzl.

Skutki fmansowe zatrudnienia nauczyciela w punkcie przedszkolnym w Ruzlenku
zgodnie z Karta^Nauczyciela w skali miesia,ca wynosza^3.103,00 zl. W kwocie tej ujeto plac?
zasadniczq,wwysokosci 2.182,00 zl wedlug stawki nauczyciela stazysty oraz dodatki:

- dodatek wiejski - 218,00 zl;
- dodatek mieszkaniowy - 49,00 zl.

Pochodne od wynagrodzenia:



-ZUS,FP,FSS-654,OOzl.
Pozostale koszty sq,uj^te w og61nych kosztach funkcjonowania plac6wek.
Rodzice dzieci korzystajacych z obu Klub6w Malucha zwr6cili si? o utworzenie punkt6w
przedszkolnych, celem kontynuacji prowadzonych zaj$c. Rodzice dzieci z Czlek6wki nie
wystajnli o utworzenie punktu przedszkolnego.

Radny Pan Janusz Olszewski zwr6cit uwag$, ze dzieci z Czlek6wki dowozone byly do
przedszkola w Kolbieli i uczestniczyly w zaj$ciach w Klubie Malucha w Katach.

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdala stwierdzil, ze byly zgloszenia rodzic6w z
Czlek6wki, Karpisk i Chrosny.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek w odpowiedzi Sohysowi wsi Chrosna stwierdzila, ze
zgloszenia rodzic6w z Czlek6wki, Karpisk i Chrosny dotyczyly swietlicy.

Radny Pan Anatol Tkacz poinformowal, ze proponuj$ poprawke_ do przedmiotowego projektu
uchwaly. Zaproponowal sprecyzowanie okresu dzialania punktu przedszkolnego - okreslenie,
zejest to rok szkolny, sprecyzowanie kryterium wieku uczestnik6w punktu przedszkolnego -
jedynie 3-4 lata, zmian$ dziwnej jego zdaniem regulacji o ,,Prawach i obowia^zki
wychowank6w" uwzgl$dniaj^cych obowia^zki dzieci w wieku 3-4 lata na ,,Obowia^zki Punktu
Przedszkolnego w stosunku do dzieci" .

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch w odniesieniu do propozycji radnego Tkacz
stwierdzil, ze okreslenie ,,w szczeg61nosci dzieci w wieku 3-4 lata" oznacza przypadki kiedy
do punku moga^zostac przyj$te dzieci mlodsze.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek w odniesieniu do propozycji radnego Tkacz
stwierdzila, ze dzieci w wieku 3-4 lata b$da^ przyjmowane w pierwszej kolejnosci. Jesli b^da^
wolne miejsca na podstawie wewn$trznego regulaminu b^da^ rnogly zostac przyj^te dzieci
mlodsze.

Radny Pan Anatol Tkacz w odniesieniu do uwag Dyrektor GZEAS stwierdzil, ze kwestii
wieku w rekrutacji do punktu przedszkolnego nie moze regulowac wewn^trzny regulamin.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze kwesti$ wieku dzieci obj^tych wychowaniem
przedszkolnym reguluja^ ustawy - Karta Nauczyciela i o systemie oswiaty, gdzie przewidziane
jest przyjmowanie do przedszkola dzieci mlodszych niz 3 lata.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosil na pismie poprawki do projektu uchwaly Nr X/58/2011 z 30
wrzesnia 2011 r. w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w
Kaj:ach.
Tekst powyzszych poprawek stanowi zalq,cznik nr 2 do protokotu.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie poprawk^ 1, wedlug tekstu zalaj2znika nr 2 do
protokolu (okres dzialania punktu przedszkolnego).
Za glosowalo 14 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo , glos6w wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Poprawka 1, wedtug tekstu zala^cznika nr 2 do protokolu zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Przewodniczacy poddal pod gtosowanie poprawk^ 2, wedlug tekstu zala^cznika nr 2 do
protokolu (kryterium wieku przyjmowania do punktu przedszkolnego).
Za glosowalo 5 radnych, przeciw glosowalo 8 radnych , 1 radny wstrzymal si$ od glosu.
Poprawka poprawk? 2, wedlug tekstu zala^cznika nr 2 do protokolu zostala odrzucona przy 8
glosach przeciw.



Sal? obrad opuscil Radny Pan Dariusz Sok61. Stan radnych, 13 radnych.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie poprawk$ 3, wedlug tekstu zala^cznika nr 2 do
protokolu ( ,,Obowiazki Punktu Przedszkolnego w stosunku do dzieci" zamiast ,,Prawa
i obowia^zki wychowank6w").
Za glosowalo 2 radnych, przeciw glosowalo 9 radnych , 2 radnych wstrzymalo si? od glosu.
Poprawka 3, wedtug tekstu zala^cznika nr 2 do protokolu zostala odrzucona przy 9 glosach
przeciw.

Radny Pan Dariusz Sok6t przybywa na sal$ obrad. Stan radnych, 14 radnych.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek stwierdzila, ze rok szkolny trwa od wrzesnia do konca
sierpnia, czyli caty rok kalendarzowy.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwale^ Nr X/58/2011 w sprawie:
utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Katach.
w brzmieniu uwzgl^dniaj^cym poprawke_ 1 wedlug tekstu zal^cznika nr 2 do protokolu .
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych sie_ - nie bylo.
Uchwala Nr X/59/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal^ Nr X/59/2011
w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Kawaler6w
Orderu Usmiechu w Rudzienku.

Radny Pan Anatol Tkacz zglosil na pismie poprawki do projektu uchwaly Nr X/59/2011 z
dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole
Podstawowej w Rudzienku.
Tekst powyzszych poprawek stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze tekst poprawek stanowia_cy
zata^cznik nr 3 do protokolu nie odnosi sie_ do projektu przedmiotowej uchwaly. Przytoczony
tytul uchwaly nie zawiera imienia szkoly. W zwiajzku z powyzszym nie poddat poprawek
stanowiacy zalacznik nr 3 do protokolu pod glosowanie.

Przewodnicz%cy poddal pod glosowanie uchwal$ Nr X/59/2011 w sprawie;
utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. Kawaler6w Orderu
Usmiechu w Rudzienku.
Za glosowalo 13 radnych, 1 radny glosowal przeciw, wstrzymuja^cych si? - nie bylo,
Uchwata Nr X/59/2011 zostala przyj^ta przy 13 glosach za.

Przewodniczqcy odczytal uchwat? Nr X/60/2011 w sprawie: zasad udzielania i rozmiaru
tygodniowego obowia^zkowego wymiaru godzin zaj$c dyrektor6w i wicedyrektor6w szk61 i
przedszkola; wedlug nowego tekstu zgloszonego przez wnioskodawc$ uchwaly - W6jta
Gminy (Projekt II).

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek poinformowala, ze po wielu uwagach dotycza^cych
przedmiotowego projektu uchwaly na wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji
wnioskodawca postanowil dokonac autopoprawki. Stwierdzila, ze zgodnie z art. 42 ust. 6
ustawy Karta nauczyciela, rada gminy zobowia^zana jest do obnizenia godzin pracy
dydaktycznej dla dyrektor6w. Proponuje sie_ obnizenie to uzaleznic od wielkosci plac6wki.



Przyznawanie godzin ponadwymiarowych dyrektorom reguluje art. 42a ust. 3 ustawy Karta
Nauczyciela, zgodnie z kt6rym moze to byc rnaksymalnie Vz pensum.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal z czego wynikaja^obnizenia godzin zaj$c dydaktycznych dla
dyrektor6w.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek stwierdzila, ze zasady obnizania ustalone zostaly w
poprzedniej kadencji na podstawie art. 42 ustawy Karta Nauczyciela. Obnizenie zalezy od
typu i wielkosci plac6wki.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch w odniesieniu do uwag radnego Tkacz
stwierdzil, ze zasada jest prosta im wi$cej jest oddzial6w w szkole tym wi$ksze jest
obnizenie.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze nie rozumie sytuacji kiedy zjednej strony zmniejsza
si$ dyrektorowi godziny obowia^zkowych zaj^c do 3 godzin, a p6zniej otrzymuje on 7-8
godzin ponadwymiarowych.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek w odpowiedzi radnemu Tkacz stwierdzila, ze taka
sytuacja ma miejsce w szkole podstawowej w Kolbieli i wynika ze specyfiki przedmiotu
nauczanego przezjej dyrektora.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch w odniesieniu do uwag radnego Tkacz
stwierdzil, ze sytuacja godzin ponadwymiarowych dyrektora wynika z faktu kontynuowania
przez niego nauczania danego przedmiotu w danym oddziale klasowym i nie dotyczy tylko
szkoly w Kolbieli.

Radny Pan Anatol Tkacz poinformowal, ze proponuje wykreslenie z projektu uchwaly
mozliwosci przyznawania godzin ponadwymiarowych.
Zglosil na pismie poprawk$ do projektu uchwaly Nr X/60/2011 z dnia 30 wrzesnia 2011 r. w
sprawie: zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowi%zkowego wymiaru godzin zaje_c
dyrektor6w i wicedyrektor6w szk61 i przedszkola; stanowia^zalaeznik nr 5 do protokolu.

Dyrektor GZEAS Pani Bozena Wilczek w odniesieniu do poprawki radnego Tkacz stwierdztta,
ze ustawa Karta Nauczyciela nie wyklucza mozliwosci przyznawania godzin
ponadwymiarowych dyrektorom. W projekcie uchwaly proponuje sie^ przyznawac godziny
ponadwymiarowe dyrektorom w przypadku kiedy w plac6wce brakuje specjalisty z danej
dziedziny lub kiedy dyrektor kontynuuje nauczanie w oddziale z kt6rym prowadzi dane
zaje_cia.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie poprawk? do projektu uchwaly Nr X/60/20ll z dnia
30 wrzesnia w sprawie: zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowiajzkowego wymiaru
godzin zaj$c dyrektor6w i wicedyrektor6w szk6t i przedszkola; stanowi^cq. zala,cznik nr 5 do
protokolu.
Za glosowal 1 radny, 12 radnych glosowalo przeciw, 1 radny wstrzymal siê  od glosu.
Poprawka do projektu uchwaly Nr X/60/2011 z dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie: zasad
udzielania i rozmiaru tygodniowego obowiazkowego wymiaru godzin zaj^c dyrektor6w i
wicedyrektor6w szk61 i przedszkola; stanowi^ca, zal^cznik nr 5 do protokolu zostala
odrzucona przy 12 glosach przeciw.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr X/60/2011 w sprawie:
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zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowiajzkowego wymiaru godzin zaj$c dyrektor6w
i wicedyrektor6w szk6l i przedszkola; wedlug nowego tekstu zgloszonego przez
wnioskodawc6j uchwaly - W6jta Gminy (Projekt II).
Za glosowalo 12 radnych, l radny glosowal przeciw, l radny wstrzymal si$ od glosu.
Uchwala Nr X/60/2011 zostala przyj$ta przy 12 glosach za.

Przewodnicza^cy odczytal uchwale_ Nr X/61/2011 w sprawie: okreslenia tygodniowego
obowia_zkowego wymiaru zaj^c nauczycieli nie wymienionych w art.42 ust.3 ustawy z dnia
26 stycznia 1982r. - Karta Nauczyciela; wedlug nowego tekstu zgloszonego przez
wnioskodawc? uchwaly - W6jta Gminy (Projekt II).

Zastej)ca W6jta Pani Ewa Mazek poinformowala, ze wnioskodawca wykreslil jedynie g 4
dotycz^cy uchylenia uchwaly Nr VII /58 /2003r.Rady Gminy Kolbiel z dnia 27 czerwca
2003r.w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin dydaktycznych dyrektor6w i
wicedyrektor6w szk61 oraz nauczycieli - pedagog6w i logoped6w zatrudnionych w szkolach
na terenie Gminy, gdyz taki przepis zaproponowat juz w projekcie uchwaly Nr X/60/2011 w
sprawie: zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego obowia^kowego wymiaru godzin zaj$c
dyrektor6w i wicedyrektor6w szk61 i przedszkola.

Dyrektor GZEAS Pani Botena Wilczek przedstawila uzasadnienie do projektu uchwaly.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr X/61/2011 w sprawie;
okreslenia tygodniowego obowiazkowego wymiaru zaj$c nauczycieli nie wymienionych w
art.42 ust.3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r.- Karta Nauczyciela; wedlug nowego tekstu
zgloszonego przez wnioskodawc? uchwaly - W6jta Gminy (Projekt II).
Za glosowalo 14 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych sie_ - nie bylo.
Uchwala Nr X/61/2011 zostala przyje_ta przy 14 glosach za.

Przewodniczacy odczytal uchwal? Nr X/62/2011 w sprawie; udzialu Gminy Kolbiel w
realizacji projektu ,,Indywidualizacja nauczania uczni6w klas I- III w gminie Kolbiel" w
ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007 - 2013, Priorytet lX Rozw6j
wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dziatanie 9.1 Wyr6wnywanie szans edukacyjnych i
zapewnienie wysokiej jakosci uslug edukacyjnych swiadczonych w systemie oswiaty,
Poddzialanie 9.1.2 Wyr6wnywanie szans edukacyjnych uczni6w z grup o utrudnionym
dost$pie do edukacji oraz zrnniejszenie r6znic wjakosci uslug edukacyjnych.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pylan lub uwag
dotyczq_cych projektu uchwaly.
Pytah ani uwag nie zgloszono.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwale_ Nr X/62/2011 w sprawie:
udzialu Gminy Kolbiel w realizacji projektu ,,lndywidualizacja nauczania uczni6w klas I- III
w gminie Kolbiel" w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007 - 2013, Priorytet
IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialanie 9.1 Wyr6wnywanie szans
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakosci uslug edukacyjnych swiadczonych w systemie
oswiaty, Poddzialanie 9.1.2 Wyr6wnywanie szans edukacyjnych uczni6w z grup o
utrudnionym dost^pie do edukacji oraz zmniejszenie r6znic wjakosci uslug edukacyjnych.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr X/62/2011 zostala przyj$ta przy 14 glosach za.
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Przewodnicz^cy odczytal uchwal$ Nr X/63/2011 w sprawie:
zabezpieczenia srodk6w fmansowych na realizacj? zadania ,,Przebudowa drogi gminnej w
S^pochowie nr 270412W" realizowanego w ramach ,,Narodowego Programu Przebudowy
Dr6g Lokalnych - Etap II. Bezpieczenstwo - Dost^pnosc - Rozw6j 2012 - 2015".

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze przedmiotowa uchwala jest wymaganym
dokumentem do wnioskowania o srodki z Narodowego Programu Przebudowy Dr6g
Lokalnych. W zwiqzku z tym, ze Gmina posiada pozostale wymagane w programie
dokumenty, pomimo wczesniejszych niepowodzen w ubieganiu si? o srodki z powyzszego
programu, zostanie podjeta pr6ba pozyskania 70 % srodk6w potrzebnych na remont drogi w
S$pochowie.

PrzewodniczQcy poddal pod glosowanie uchwal? Nr X/63/2011 w sprawie:
zabezpieczenia srodk6w fmansowych na realizacj^ zadania ,,Przebudowa drogi gminnej w
S^pochowie nr 270412W" realizowanego w ramach ,,Narodowego Programu Przebudowy
Dr6g Lokalnych - Etap II. Bezpieczenstwo - Dostejmosc - Rozw6j 2012 - 2015".
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr X/63/2011 zostala przyj$ta przy 14 glosach za.

Pkt. 6 i 7 |>or/,ijdku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpeIacje.

Soltys wsi Karpiska Pan Jan Gniadek wyrazil aprobat? dla dzialah rodzic6w skutkuj^cych
powstaniem punkt6w przedszkolnych w Katach i Rudzienku. Podzi$kowal osobom, kt6re si?
do tego przyczynily. Wyrazil przekonanie, ze r6wniez rodzice z obwodu szkolnego szkoly w
Czlek6wce zglosz% zapotrzebowanie na utworzenie w niej punktu przedszkolnego.
Zapytal Dyrektor Szkoty Podstawowej w Czlek6wce czy istnieje mozliwosc utworzenia w tej
plac6wce swietlicy, a w przypadku braku takiej mozliwoscijakie sa^przyczyny takiego stanu.

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdala stwierdzil, ze sprawa swietlicy w szkole w
Czlek6wce dotyczy mieszkanc6w 3 wsi. Poinformowal, ze jest duze zapotrzebowanie
rodzic6w na funkcjonowanie swietlicy. Zaproponowal spotkanie w tej sprawie w szkole w
Czlek6wce.

Dyrektor Szkoly Podstawowej w Cziek6wce Pani Matgorzata Szostak pointbrmowala, ze
budzet szkoly w Cztek6wce nie zawieral srodk6w na prowadzenie swietlicy gdyz nigdy jej
nie bylo w tej plac6wce. Rodzice zasygnalizowali potrzeb^ utworzenia swietlicy przy
zglaszaniu swoich dzieci do pierwszej klasy. Poinformowala, ze nie zlozyla takiego
zapotrzebowania w arkuszu organizacyjnym, gdyz nie bylo na ten cel srodk6w fmansowych.
Po otrzymaniu od rodzic6w pisma i Hsty z nazwiskami 7 dzieci , kt6re mialby korzystac ze
swietlicy wystosowala pismo do W6jta Gminy oraz przedstawila problem na posiedzeniu
Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych. Stwierdzila, ze sprawa nie
jest zakonczona gdyz arkusz organizacyjny mozna zmienic.

Soltys wsi Bocian Pan Jan Szopa poinformowal radnych i wszystkich zebranych o utworzeniu
przez soltys6w z Gozdu, Skorup i Bociana Stowarzyszenia ,,Nasze gniazdo".

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek poprosila sohys6w o wywieszenie obwieszczen
dotyczajcych wybor6w parlamentarnych.
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Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska poprosila soltys6w o realizacje^ srodk6w z funduszu
soleckiego na bieza^cy rok i kontakt w tej sprawie z ksi^gowosci^urz^du gminy.

Radny Pan Janusz Olszewski zapytal czy Gmina moze wplynaj6 na fakt, ze niekt6re kursy
autobus6w do Otwocka pokrywaja^ si? w czasie.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze kursy autobus6w do Otwocka maja^ sluzyc
dojazdowi mieszkanc6w do pracy i szk61 oraz ze autobusy maja^ inne trasy. Poprosil o
kierowanie uwag w sprawie kurs6w autobus6w bezposrednio do firm przewozowych.

Przewodnicza^cy podzi$kowat wszystkim za przybycie i zamknaj obrady X Sesji Rady Gminy
Kolbielogodzinie 19 ̂ .

Do protokolu dolajszono:

1. Poprawka Radnego Anatola Tkacz do uchwaly Nr X/53/2011 Rady Gminy Kolbiel z
dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie: zmian w budzecie na rok 2011.

2. Poprawka Radnego Kazimierza Urbaniak do uchwaly Nr X/55/2011 Rady Gminy
Kolbiel z dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie: powolania dla solectwa Antoninek
inkasenta podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci i okreslenia wysokosci
wynagrodzenia za inkaso.

3. Poprawka Radnego Anatola Tkacz do uchwaly Nr X/58/2011 Rady Gminy Kolbiel
z dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole
Podstawowej w Kajtach.

4. Poprawka Radnego Anatola Tkacz do uchwaly Nr X/59/2011 Rady Gminy Kolbiel
z dnia 30wrzesnia 2011 r. w sprawie: utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole
Podstawowej w Rudzienku.

5. Poprawka Radnego Anatola Tkacz do uchwaly Nr X/60/2011 Rady Gminy Kolbiel z
dnia 30 wrzesnia 2011 r. w sprawie: zasad udzielania i rozmiaru tygodniowego
obowia^zkowego wymiaru godzin zaj^c dyrektor6w i wicedyrektor6w szk61 i
przedszkola.

6. Liste^ obecnosci radnych.

7. Liste^ obecnosci soltys6w.

Na tym protok61 zakohczono.

;'K^hWODNlCZACY

Protokolowal:
Waldemar Kloch

Pawel Calka
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